
14

کیوسک

مارکا
73درصدآنچلوتیرامیخواهند

موندودپورتیوو
روابطحسنهبینمسیولوچو

اکسپرس
نجاتیافته

آ.اس
خرابکاریفلورنتینو

ورزشی سه  شنبه 5 خرداد 1394وطن امروز  شماره 1609 

تلاشرونالدوبرایحفظآنچلوتی
در شرایطی که سران باشگاه رئال در حال تلاش 
برای کنار گذاشتن آنچلوتی هستند و انتظار می رود 
بزودی خبر جدایی او به طور رس��می اعلام شود، 
کریستیانو رونالدو شنبه شب حرکتی انجام داد که 
برخلاف خط مشی رسمی باشگاه بود؛ حرکتی که 
شاید نشان از تلاش کریستیانو رونالدو برای تحت 
فش��ار قرار دادن سران باشگاه برای قبول خواسته 
مشترک او و دیگر بازیکنان رئال باشد، یعنی حفظ 
کارلو آنچلوتی. داستان بعد از آخرین بازی رئال در 
این فصل لالیگا آغاز شد، جایی که کریس رونالدو 
با هت تریک مقابل ختافه، تاثیر زیادی در پیروزی 7 
بر 3 رئال داشت و همچنین آمار خود برای کسب 
قدرتمندانه جایزه کفش طلای اروپا و پی چی چی 
این فصل را بهبود بخشید. بعد از پایان بازی، رونالدو 
در پیام توییتری خود به حمایت از کارلتو پرداخت 
و با انتش��ار تصویری از خود و کارلتو نوشت: »یک 
مربی بزرگ و یک شخصیت خارق العاده. امیدوارم 
فصل بعد نیز در کنار هم کار کنیم«. البته می توان 
این پیام را تنها یک تمجید معمولی از آنچلوتی به 
حساب آورد اما با توجه به اتفاقات فصول گذشته 
و این فصل، نمی توان این پیام را تنها یک نوش��ته 
ساده و از روی محبت تفسیر کرد. در شرایطی که 
طبق گزارش مارکا، رونالدو مدتی قبل با ش��خص 
فلورنتینو پرس، رئیس باش��گاه جلس��ه داشت تا 
»تردیدها«یی را درباره آینده اش برطرف کند، این 
پیام می تواند سیگنال دیگری به سران باشگاه باشد. 
در واقع، به نظر می رسد ستاره محبوب پرتغالی و 
برنده 3 دوره توپ طلای جهان می خواهد جلوی 
سران باش��گاه عرض اندامی کند و آنها را برای به 
کرسی نش��اندن حرف خود تحت فش��ار بگذارد. 
البت��ه تمایل برای ماندن آنچلوتی تنها مختص به 
رونالدو نیست و دیگر بازیکنان رئال هم اکثرا نظر 
مشابهی دارند. ستارگان صاحبنام برنابئو که پیش 
از این با درافتادن با ژوزه مورینیو مسیر جدایی این 
مرب��ی پرتغالی را از رئال هموار کرده بودند، اکنون 
در تلاش هستند هر طوری شده جانشین مورینیو 
یعنی کارلو آنچلوتی 55 ساله را یک فصل دیگر در 
برنابئو نگه دارند. تجربه ثابت کرده است که سران 
رئ��ال تحمل به پایان بردن یک فصل بدون جام را 
ندارند و این مساله به برنامه های تجاری پرس هم 
لطمه شدیدی وارد می کند، با این حال شرایط در 
حال حاضر درباره کارلتو پیچیده تر ش��ده و سران 
باشگاه و در راس آنها فلورنتینو پرس، دست خود 
را بسته می بینند. شاید سیستم ستاره سازی سران 
رئال و ایجاد تیم موسوم به کهکشانی ها اکنون به 
سدی بر سر خواسته های خود آنها تبدیل شده و 
آنها دیگر توان کنترل ابرس��تارگانی مانند کریس 

رونالدو را ندارند.

افشارزاده:بهدیداروزیرمیروم
مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: می خواستم 
به دیدار وزیر بروم اما به دلیل مشغله ای که دارد 
سه شنبه )امروز( به دیدار او می روم. بهرام افشارزاده 
درباره اینکه می خواهد به دیدار وزیر ورزش برود، 
اظهار داشت: قصد داشتم به دیدار آقای گودرزی 
بروم اما به دلیل مشغله او این دیدار به سه شنبه 
موکول شد. متاسفانه مزایده چهارم هم به تاخیر 
افتاد و وضعیت ما مش��خص نیس��ت. وی درباره 
اینکه فکر نمی کند با این ش��رایط استقلال ضرر 
کند، عنوان کرد: آخر این هفته نزدیک اس��ت و 
هفته آین��ده هم چند روزی تعطیل اس��ت. 12 
خرداد هم نقل و انتقالات آغاز می شود پس ما چه 
زمانی برای انتخاب مربی و بازیکنان خود داریم؟ 
فرصت های زیادی را از دس��ت می دهیم. من به 
دیدار وزیر می روم تا درباره ش��رایط اس��تقلال و 
فصلی که پیش رو است تصمیمات لازم را بگیریم 

و به جمع بندی برسیم.

بلاتر،بزکوهی؟
رئیس کنونی فیفا خود را همانند »بز کوهی« 
دانس��ت که به ب��الا رفتن خود ادام��ه می دهد و 
کس��ی نمی تواند سد راهش ش��ود. سپ بلاتر از 
سال 1998 تاکنون ریاست فدراسیون بین المللی 
فوتبال را برعهده دارد. او 4 سال قبل، بعد از آنکه 
برای چهارمین بار به عنوان رئیس فیفا انتخاب شد، 
تاکید کرد که این آخرین باری اس��ت که خود را 
در این پس��ت می بیند اما این پیرمرد سوییسی 
دست بردار نیست و به نظر می رسد 4 سال دیگر 
نیز ریاس��ت فیفا را بر عهده خواهد داشت. پیش 
از این لوئیس فیگو و فان پراگ هلندی خواس��تار 
کناره گیری بلاتر از کرسی ریاست فیفا شدند اما او 
این کار را نکرد و الان همراه با شاهزاده بن حسین 
2 نامزد نهایی پیروزی در انتخابات فیفا هستند. 
بلاتر درباره این س��وال که آیا با توجه به س��ن و 
سال بالایی که دارد زمان آن نیست که بازنشسته 
ش��ود، توصیف جالبی به کار برد و پاسخ داد: من 
مانند بز کوهی هستم. جلو می روم و جلو می روم 
و جلو می روم. کسی نمی تواند من را متوقف کند. 
به پیشروی و بالا رفتن خود ادامه می دهم؛ بدون 
آنکه مش��کلی ایجاد و یا کسی سد راه من شود. 
رئیس سوییس��ی فیفا در ادامه سخنانش خود را 
فردی س��اده دانس��ت و گفت: وقتی به زادگاهم 
بازمی گردم نخستین کاری که انجام می دهم رفتن 

سر قبر خانواده ام است. من آدم ساده ای هستم.

سقفبودجهچگونهشکست؟
زمانی که تیم های لیگ برتری خود را برای 
حض��ور در فصل چهاردهم آم��اده می کردند، 
س��ازمان لی��گ فوتب��ال با اخذ ی��ک تصمیم 
هیاهوی زیادی در فض��ای فوتبال ایران ایجاد 
کرد. در حالی که مدتی بود طرح سقف قرارداد 
بازیکنان و مربیان به بایگانی سپرده شده بود، 
سازمان لیگ طرح س��قف بودجه باشگاه ها را 
پیش کش��ید. س��قف قراردادها هرگز آن طور 
که باید اجرا نشد و خیلی از بازیکنان و مربیان 
آش��کار و نهان آن را زیر پا گذاشتند. آن روزها 
مدیران وقت سازمان لیگ در پاسخ به این سوال 
که با متخلفان چه برخوردی صورت می گیرد، 
در بهترین حالت سکوت می کردند!وقتی مهدی 
تاج قبل از شروع فصل چهاردهم بحث سقف 
بودجه را مطرح کرد، اولین سوالی که خبرنگاران 
را واداشت تا مسؤولان سازمان لیگ را خطاب 
ق��رار دهن��د این ب��ود که چه ضمانت��ی برای 
اجرای این طرح وجود دارد؟رس��انه ها به حق 
پرسیدند که اگر باشگاهی خلاف قانون سقف 
بودجه عمل کند چه برخ��وردی با آن صورت 
می گیرد؟ سازمان لیگ اما با قاطعیت اعلام کرد 
برخوردهای سختی در انتظار متخلفان خواهد 
بود.این فصل لیگ برتر در حالی آغاز ش��د که 
طبق قانون س��قف بودجه، باش��گاه های لیگ 
برتری حق داش��تند تنها تا سقف 15 میلیارد 
تومان هزین��ه کنند جز نمایندگان آس��یایی 
ایران که می توانستند 18 میلیارد تومان خرج 
کنند. فصل چهاردهم به پایان رسید و سازمان 
لیگ رسما اعلام کرد بیشتر باشگاه های لیگ 
برتر س��قف بودجه را رعایت نکرده اند. از جمله 
سپاهان قهرمان لیگ که به جای 15 میلیارد 
حدود 35 میلی��ارد تومان هزینه کرده و حتی 
تیم ه��ای پایین جدولی و س��قوط کرده کمی 

بیش از سقف بودجه قانونی هزینه کرده اند.
سوالی که اینک به ذهن می رسد این است 
که با وجود اعلام رسمی سازمان لیگ مبنی بر 
تخلف این باشگاه ها، چه برخوردی با متخلفان 
صورت خواهد گرفت؟ آیا س��ازمان لیگ توان 
برخورد شدید با سپاهان، استقلال،  پرسپولیس، 
تراکتورسازی، فولاد و... را دارد؟ تا اینجا که 14 
فصل از لیگ برتر گذشته فقط حرف از برخورد 
با متخلفان زده شده و هرگز اقدام عملی در این 
باره دیده نشده است. این در حالی است که در 
دنیای مدرن فوتبال جهان حتی باشگاه  بزرگی 
مثل بارسلونا از تنبیه انضباطی مصون نیست و 
برای مدتی از حض��ور در فصل نقل و انتقالات 
محروم شد. باید دید علت این همه حرف زدن و 
عمل نکردن چیست؟ آیا دولتی بودن باشگاه ها 
و وجود منافع در حاشیه آنها باعث می شود که 
قانون اجرا نش��ود؟ فوتبال ایران که داعیه پاک 
بودن دارد– داعی��ه ای که تا حدود زیادی حق 
اس��ت– برای اثبات ادعایش چه کرده اس��ت؟ 
اگر قرار نیس��ت با ولخرج ه��ا در فوتبال ایران 
برخورد ش��ود، پس آن همه نمایش تبلیغاتی 
و میتینگ های اول فصل و پلیس بازی ها برای 
چه ب��ود؟ برای چه منظور باره��ا و بارها اعلام 
ش��د باش��گاه ها باید س��قف بودجه را رعایت 
کنند اگرنه با آنها برخورد می ش��ود؟ تا ش��روع 
فص��ل نقل وانتقالات زمان زی��ادی باقی نمانده 
است و بزودی باشگاه ها درصدد ایجاد تغییرات 
برخواهند آمد. این برهه فرصت مناسبی برای 
س��ازمان لیگ است که نش��ان دهد در اجرای 
قانون و حمایت از بیت المال تنها حرف نمی زند و 
می تواند عمل را هم چاشنی کار خود قرار دهد.

نجفنژاد:ازبههمخوردنمزایده
سرخابیهاخوشحالم!

مقداد نجف نژاد درباره لغو اعلام برنده مزایده 
چهارم 2 باشگاه پرسپولیس و استقلال اظهار 
داش��ت: این خبر را شنیدم و به نظرم هم بهتر 
شد که این موضوع منتفی شد البته نمی دانم 
کلا این مزایده منتفی شده یا نه ولی خوشحال 
می شوم کلا این مزایده به هم بخورد. وی افزود: 
در قانون هم پیش بینی ش��ده راه های دیگری 
برای واگذاری وجود دارد که یکی از آنها اجاره 
باشگاه است. چه اشکالی دارد باشگاه به افرادی 
که اهلیت آنها مش��خص اس��ت 3 الی 5 سال 
اجاره داده شود. نجف نژاد تصریح کرد: من هم 
نمی گویم خواسته 135 نماینده مجلس قانون 
است اما ما می خواهیم طرح دو فوریتی را قانونی 
کنیم. مطمئن باشید اگر بدانیم مزایده ای به نفع 
یکی از 2 باش��گاه نبوده آن را برمی گردانیم. 2 
باشگاه استقلال و پرسپولیس اینقدر خودکفا 
هس��تند که بتوانند درآمد خودشان را درآورند 
و تاکنون اگر نش��ده به این دلیل اس��ت که از 
س��وی ما بی تدبیری شده اس��ت. به نظر من 
ای��ن مزایده باید به  هم بخورد تا با دقت و تانی 
بیشتری تصمیم گیری شود. رئیس هیات مدیره 
باشگاه استقلال در ارتباط با اینکه آیا این مساله 
و بی تکلیف��ی بیش��تر به ضرر اس��تقلال تمام 
نمی شود، گفت: همین هفته سرمربی خود را 
تعیین می کنیم و به امید خدا چارچوب گذاری 
می کنیم تا تیم به مشکل نخورد. هواداران نگران 

نباشند چون نمی گذاریم مشکلی پیش بیاید.

گزارش لالیگا

گروه ورزش�ی: دیدار برگشت پرسپولیس و الهلال 
در شرایطی امشب  برگزار خواهد شد که شاگردان 
برانکو به خاطر پیروزی در دیدار رفت شانس خوبی 
ب��رای صعود به مرحله بعد دارند. هرچند باید در 2 
جبهه بجنگند. دور برگش��ت از مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا، امروز سه شنبه با برگزاری 
4 مس��ابقه در شرق و غرب آسیا پیگیری می شود 
که تکلیف 4 تیم برای رسیدن به مرحله یک چهارم 
نهایی این رقابت ها مشخص می شود. در نخستین 
بازی این روز، کاش��یوا ریسول ژاپن با تکیه بر برد 
3 بر 2 در زمین س��وون سامس��ونگ کره جنوبی، 
شانس بیشتری برای صعود دارد و بیجینگ گوآن 
چین هم درحالی از جئونبوک موتورز کره جنوبی 
 پذیرایی می کند که دو تیم در بازی رفت به تساوی 
ی��ک � یک رس��یدند. در غ��رب آس��یا و در نبرد 
قطری ها، لخویا درحالی میزبان الس��د است که در 
بازی رفت با نتیجه 2 بر یک پیروز شده است. اما در 
مهم ترین بازی این روز برای ایرانی ها، پرسپولیس 
میهمان الهلال عربستان است؛ مسابقه ای که از نظر 
ورزش��ی و سیاسی اهمیت زیادی برای هر دو تیم 
دارد. پرسپولیس که در بازی رفت و با گل ثانیه های 
پایان��ی مدافع برزیلی الهلال به پیروزی رس��ید، با 
کس��ب نتیجه تس��اوی در این بازی هم به مرحله 
بع��د صعود می کند. هرچند این ی��ک گل و برد از 
نظر روحی برای شاگردان برانکو نتیجه خوبی بود 
اما بازی کردن در زمین الهلال، نیاز به تیزهوش��ی 
و تمرکز بالا دارد زیرا عربستانی ها در گذشته بارها 
ثابت کردند ب��رای موفقیت در چنی��ن بازی های 
مهمی دست به جنگ های روانی و فرسایشی درون 
و بیرون زمین مسابقه می زنند. این جنگ روانی که 
از عصر روز یکش��نبه آغاز شد تا پرسپولیسی ها با 
تاخیر بسیار راهی عربستان شده و به محل اقامت 
خ��ود در ش��هر ریاض برس��ند، قطعا ام��روز  و در 
جریان مس��ابقه هم ادامه خواهد داشت، به همین 
دلیل مردان برانک��و باید خود را برای جنگیدن در 
دو جبهه کاملا آم��اده کنند. البته نمی توان منکر 
توانایی های فنی و تاکتیکی تیم الهلال شد، تیمی 
ک��ه در بازی رف��ت و دیدارهای رفت و برگش��ت 
برابر فولادخوزستان در مرحله مقدماتی نشان داد 
به خوبی از تمام فضای زمین بهره برده و با تکیه بر 
نفراتی که دارد، می تواند به خوبی از عمق و کناره ها، 
روی دروازه پرس��پولیس خطرساز ش��ود. محروم 
نبودن سوشا مکانی و خصوصا امید عالیشاه در این 
بازی، یک اتفاق مثبت برای پرسپولیسی هاست اما 
آنها نباید فراموش کنند که ناکامی های قبلی شان 
در آسیا بیشتر به خاطر اشتباهات فردی خط دفاع 
و دروازه بان رقم خورد، مشکلی که اگر در این بازی 
به حداقل برسد، سرخپوشان می توانند جشن بزرگ 
صعود را در ورزش��گاه ملک فهد ریاض برپا کنند، 
جشنی که ش��اید تا خیابان های تهران و ایران هم 

کشیده شود. قطعا موفقیت در زمین الهلال سخت 
بوده اما ش��دنی اس��ت زیرا در گذش��ته تیم های 
ذوب آهن و سپاهان و حتی خود پرسپولیس هم در 
زمین این تیم عربستانی بردهای ارزشمند و مهمی 
را کسب کرده اند. فراموش نکنیم کسب هر نتیجه ای 
در این بازی که زمینه س��از صعود سرخپوشان به 
جمع 8 تیم برتر جام ش��ود، پایان بس��یار خوشی 
را برای یک فصل پرحاش��یه و معضل این تیم رقم 
خواهد زد. پرس��پولیس اگر بتواند به جمع 8 تیم 
آس��یا برسد،جش��ن صعودش را در قلب عربستان 
می گیرد جش��نی که باعث خواهد شد میلیون ها 
ایرانی غرق شادی ش��وند و همراه سرخپوشان در 
ریاض ش��ادمان شوند. از نظر فنی هم برانکو استاد 
کارهای دفاعی است و می داند اولویت اول تیمش 
در میدان این است که گل نخورد و در ضدحملات 
خود با حرکات انفجاری و سریع عالیشاه و طارمی 
به فکر گلزنی باشد. سرخپوشان اگر یک گل بزنند 
حریف باید 3 گل برای صعود بزند به همین دلیل 
اله��لال می داند که نباید بی گدار به آب بزند و باید 
مراقب ضدحملات هم باشد. سرخپوشان حتی در 

صورت باخت 2 بر یک هم صعود می کنند.
ایوانکوویچ: مهم ترین بازی فصل را پیش رو داریم ■

سرمربی پرسپولیس می گوید: مهم ترین بازی 
فصلمان را مقابل الهلال عربستان پیش رو داریم. 
برانکو ایوانکوویچ، درباره دیدار امشب پرسپولیس 

مقابل الهلال عربس��تان گف��ت:  قبلا هم  گفتم 
مهم ترین مس��ابقه فصلم��ان را پی��ش رو داریم. 
مقابل برترین تیم قاره آس��یا به میدان می رویم. 
خوشبختانه در بازی رفت مقابل الهلال عربستان 
پیروز ش��دیم. توانس��تیم نیمه اول دیدار مرحله 
دوم لیگ قهرمانان آس��یا را به سود خود به پایان 
ببریم اما نیم��ه دوم این بازی باقی مانده اس��ت. 
مسابقه ای که در ریاض داریم بسیار سخت است. 
سرمربی پرسپولیس درباره اینکه هواداران این تیم 
می توانند نس��بت به صعود به مرحله یک چهارم 
نهای��ی امیدوار باش��ند، گفت: هم��ه امیدواریم و 
دوست داریم خوشبین باشیم. می توانم بگویم که 
ما قلبمان را فدا می کنیم تمام تلاشمان را می کنیم 
و خ��دا هم پ��اداش تلاش م��ان را می دهد. برانکو 
ایوانکوویچ درباره دیدار پرسپولیس مقابل الهلال 
اظهار داشت: ما با عشق زیاد به عربستان آمده ایم 
ت��ا مقابل الهلال بازی کنی��م. به بازیکنانم اعتقاد 
دارم و ب��ه همین دلیل ب��ا خیال راحت به مصاف 
نماینده عربس��تان خواهیم رفت. وی ادامه داد: ما 
برد خوبی در تهران به دس��ت آوردیم و هم اکنون 
همه چیز به نفع ماست که هم بتوانیم بازی خوبی 
 ب��ه نمایش بگذاریم و ه��م در پایان راهی مرحله 
ی��ک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آس��یا ش��ویم. 
سرمربی پرسپولیس درباره کارشکنی سعودی ها 
تصری��ح کرد: هیچ کس با هیچ کاری نمی تواند ما 

را عصبانی کند و این رفتارها هم مهم نیست؛ این 
اتفاقات هی��چ دلیلی برای توجیه باقی نمی گذارد 
و ما هرچ��ه در توان داری��م در میدان به نمایش 

خواهیم گذاشت.
معطلی کاروان پرسپولیس به AFC گزارش  ■

می شود
نماین��ده کنفدراس��یون فوتبال آس��یا که در 
فرودگاه ریاض حاضر شده بود به مسؤولان باشگاه 
پرس��پولیس اطمینان خاط��ر داد گزارش معطلی 
بازیکنان را به AFC منعکس کند. کنفدراس��یون 
فوتبال آسیا با درخواست باشگاه پرسپولیس پیش 
از ورود ای��ن تیم به عربس��تان، 2 نماینده را برای 
جلوگیری از کارش��کنی عربس��تانی ها در فرودگاه 
ریاض به این کشور فرس��تاده بود. هرچند حضور 
این نمایندگان هم نتوانست مانع این کارشکنی و 
معطلی کاروان پرسپولیس در فرودگاه شود. با این 
حال، نماینده AFC پیش از ترک فرودگاه خطاب 
به محمدحس��ین نژادفلاح، قائم مقام پرسپولیس 
گف��ت: ما به اینجا آمدیم تا اتفاقات را ببینیم و آن 
را به کنفدراسیون فوتبال آسیا منعکس کنیم. بعد 
 AFC از ترک فرودگاه توسط بازیکنان، نمایندگان
قصد داش��تند برای نظارت روی کار صدور روادید 
س��ایر اعضای کاروان پرس��پولیس هم در فرودگاه 
بمانند ولی محمدحسین نژادفلاح ضمن تشکر از 
این نمایندگان، از آنها خواست بیشتر از این معطل 

نشوند و به استراحت بپردازند.
دونیس: در آزادی مقابل پرسپولیس بدشانس  ■

بودیم
سرمربی تیم فوتبال الهلال عربستان در آستانه 
رویارویی با پرسپولیس گفت: در دیدار رفت و در 
ورزشگاه آزادی ما بدشانس بودیم اما معتقدم فردا 
)امروز( به خواس��ته مان خواهیم رسید. الهلال که 
تاکنون 2 بار به قهرمانی آس��یا دست یافته است، 
باید شکست یک بر صفر دور رفت را که در تهران 
برگزار ش��د، جبران کند. الهلالی ها در ورزش��گاه 
بین المللی فهد در شهر ریاض میزبان پرسپولیس، 
حریف ایرانی خود هس��تند. جورجیوس دونیس 
سرمربی یونانی الهلال که در دیدار امروز هافبک 
خود سلمان الفرج را به علت محرومیت در اختیار 
ندارد، گفت: در دیدار رفت مقابل پرس��پولیس ما 
عملک��رد خوبی داش��تیم و فرصت های متعددی 
نیز خلق کردیم اما متاس��فانه نتیجه آن گونه  که 
می خواس��تیم رقم نخورد. وی ادامه داد: البته این 
تنها دیدار رفت بود و معتقدم در دیدار خانگی به 
خواسته های مان خواهیم رسید. در ورزشگاه آزادی 
ما نهای��ت تلاش خود را انج��ام دادیم که نتیجه 
خوبی بگیریم اما کمی بدشانس بودیم. ما قدرت 
این را داریم تا ش��رایط را به گونه ای برگردانیم که 
مورد دلخواه مان اس��ت. اعتقاد دارم تیمم توانایی 

راهیابی به یک چهارم نهایی را دارد.

راند دوم از رقابت پرسپولیس و الهلال امشب در عربستان

گامهایمصممبرایصعود

روز گذش��ته چهارمی��ن مزای��ده اس��تقلال و 
پرس��پولیس هم بی نتیجه ماند تا در فاصله 2 ماه 
تا آغاز رقابت های لیگ برتر 2 تیم محبوب پایتخت 
همچنان در بلاتکلیفی به سر ببرند. طلسم دولتی 
بودن س��رخابی های تهران همچنان به قوت خود 
باقی است. در حالی که از هفته گذشته، روز شنبه 
به عن��وان زمان اع��لام برنده های مزای��ده چهارم 
اعلام ش��ده بود، تعویق های چند ب��اره این اعلام، 
گمانه زنی های مختلفی را پیرامون این موضوع ایجاد 
کرد اما با اعلام رسمی سازمان خصوصی سازی مبنی 
بر معرفی مالکان جدید استقلال و پرسپولیس، این 
امیدواری ایجاد ش��د که روز دوش��نبه در نشست 
خبری رئیس س��ازمان خصوصی سازی نام مالکان 
این دو باش��گاه پرطرفدار اعلام شود اما به یک باره 
خبر رسید که این مزایده نیز نتیجه ای در بر نداشته 
اس��ت. هرچند تبعات این واگذاری و هش��دارهای 
کارشناس��ان اقتصادی و ورزشی نسبت به عواقب 
خصوصی سازی اس��تقلال و پرسپولیس می تواند 
دلیل اصلی  لغو عدم اعلام نتیجه مزایده باش��د اما 
واقعیت ماجرای لغو اعلام مزایده چهارم سرخابی ها 
ظاهرا قصه  دیگری دارد. در روزهای گذشته و پس 

از ورود 2 کمپانی خودروساز بزرگ کشور به کارزار 
خرید استقلال و پرس��پولیس، برخی نمایندگان 
مجلس و کارشناس��ان اقتصادی هشدار دادند که 
س��ایپا و ایران خودرو با توجه به وضعیت اقتصادی 
خود توان اداره این دو باشگاه پرهزینه را ندارند و در 

نهایت به اجبار برای تامین این هزینه ها با افزایش 
قیمت خودروهای تولیدی خود، 
باش��گاهداری خصوصی  هزینه 
خود را از جی��ب مردم پرداخت 

خواهند کرد، که این مهم باعث شد اولین دغدغه  
جدی دولت و هیات واگذاری برای فروش استقلال 
و پرس��پولیس پیرامون این موضوع شکل بگیرد.

از ط��رف دیگر با توجه به حساس��یت های مطرح 
پیرامون واگذاری سرخابی ها، ظاهرا موضوع در 
دستور جلسه هیات دولت بررسی شده 
و بی نتیجه مانده است. در این راستا 
پس از بررسی مجدد آن در هیات 
واگ��ذاری در جلس��ه صبح 

دوشنبه، این هیات نیز که با حضور 3 وزیر ورزش و 
جوانان، دادگستری و اقتصاد و دارایی )وزرای هیات 
واگذاری( تشکیل جلسه داده، نتوانسته در موضوع 
اع��لام برندگان مزایده چهارم به نتیجه ای برس��د 
که همه دغدغه ها را رفع کند و به توقعات پاس��خ 
بدهد، بر این اس��اس تصمیم گرفته ش��ده جلسه 
اعلام برندگان مزایده چهارم نیز برگزار نشود. با این 
اوصاف به نظر می رسد در سطوح ملی نگرانی هایی 
برای واگذاری استقلال و پرسپولیس مطرح است 
ک��ه هر روز نی��ز این موضوع زاوی��ه  جدیدی پیدا 
می کند. با لغو اعلام نتیج��ه مزایده چهارم اکنون 
بعید است این دو باش��گاه بدون رفع دغدغه های 
ج��دی مطرح پیرامون آنها واگذار ش��ود و ش��اید 
به گفته  مق��داد نجف نژاد، نماینده مجلس باید به 
دنبال راهی برای اجاره این باشگاه ها به افرادی که 
اهلیت شان تایید شده است، رفت و از خیر واگذاری 
س��رخابی ها به افراد حقیقی و حقوقی گذشت. به 
نظر می رسد اکنون این باور قدرت گرفته است که 
این دو باشگاه پرطرفدار همچنان در انحصار دولت 
باقی خواهند ماند تا شاید راهی درست برای اداره  

آنها یافت شود.

برنده مزایده واگذاری سرخابی ها باز هم اعلام نشد

سردرگمی دولت برای یک تصمیم قاطع

مزایده

اخبار


